
След концерта предста
вител на вестника се 
срещна с главния ди
ригент на Силезийска- 

та филхармония и разговаря с 
него.

— Другарю Стрия, макар 
че сме още в началото, може

ИНТЕРВЮ ( КАРОЛ (ТРИЯ
ли да нн кажете нещо за фе
стивала?

— Първото впечатление е. 
че музикалният фестивал яр
ко се налага на вниманието. 
Въпреки че добре познавам 
организаторския дух на Русе, 
великолепната музикална пуб
лика, това, което тази вечер 
преживях от възторжената 
празнична атмосфера, фести
валния ентусиазъм, голямата 
обич към музиката, далеч над 
хвърля моите най-смели очак
вания. Щастлив съм, че Русе 
е истински голям музикален 
център, и това си го обясня
вам с факта, че тук музикал
ната атмосфера е изградена 
хармонично. Големи са вни
манието и грижите на окръж
ното и градското партийно ръ
ководство. Обстоятелството, че 
залата бе така препълнена, 
говори, че музикалният инте 
рее на русенското граждан
ство е вътрешна потребност.

— Какво бихте казали за 
концерта? ____.. ..,

- Особено силно впечатле
ние ми направи ораторията на 
Тодор Попов. Порази ме яр
кото съдържание иа музика
та и аз, въпреки че не разби
рах текста, бях увлечен от 
силата иа радостта на човека 
от освобождението. Концер
тът е изключително добре под 
готвен, изпълнението бе бле
стящо — на най-високо фести
вално ниво. След това гранди
озно откриване иа Мартенски
те музикални дни аз и моят 
оркестър сме горди, че ще 
гчаствуваме в този крупен му
зикален празник.

— Известно ли Ви е, че хо
рът е самодеен?

— Не. Той спокойно може 
да бъде професионален хор. 
Човек по нищо ве може да раз 
бере, че е самодеен ансамбъл. 
Бих желал и у нас, в Полша, 
да има такива самодейни със
тави.

— Благодарим Ви за отзив
чивостта и Би желаем успех 
в предстоящите Ви концерти.


